分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。) 異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

公報編號 Journal No.: 632 公布日期 Publication Date: 15-05-2015

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[210] **商標申請編號:** 302916946

Application No.:

[540] **商標:** Mark:

AXON

[730] **註冊申請人姓名/名稱、** ZUMTOBEL LIGHTING GMBH

地址: SCHWEIZER STRAB E 30, 6850 DORNBIRN, AUSTRIA

Applicant's Name, Address:

[740/7 註冊申請人的送達地址: China Patent Agent (H.K.) Ltd.
50] Applicant's Address for Service: 22/F, Great Eagle Centre,
23 Harbour Road, Wanchai,

HONG KONG

[571] **商標描述:** N/A

Mark Description:

[511] **類別編號:** 9, 11, 42

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日 02-05-2014

期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬刪除類別9及42的貨品/服務說明

The applicant proposes to delete the specification in Class (es) 9 and 42

申請人擬修訂類別 11 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class (es) 11 to read as follows: 類別 Class 11

Ceiling luminaires and pendular luminaires.

[210] **商標申請編號:** 303006233

Application No.:

[540] **商標:** Mark:



[730] **註冊申請人姓名/名稱、** eWave So

地址:

Applicant's Name, Address:

[740/7 註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for

eWave Solutions Limited

8/F., Flat E, FAR EAST MANSION, 5-6 MIDDLE ROAD, TSIM SHA

TSUI, KOWLOON, HONG KONG

Accolade IP Consulting and Trademark Agents Limited

Rm 701-2, 7/F, Fu Fai Commercial Centre,

公報編號 Journal No.: 632 公布日期 Publication Date: 15-05-2015

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

Service: 27 Hillier Street, Sheung Wan,

HONG KONG

[571] **商標描述:** The applicant claims the colours green, light green and white

as elements of mark "A" in the series.

[511] **類別編號:** 9

Mark Description:

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日 09-01-2015

期:

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別9的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows: 類別 Class 9

Signal cables for information technology (IT), Audio and video (AV) and telecommunication, namely USB charging cables, High Definition Multimedia Interface (HDMI) cables, coaxial cables, fibre cables, optic cables, telegraph wires and telephone wires; Computer networking and data communications equipment, namely, computer peripherals, wireless mouse, wireless communication networks connecting devices, computer switches; Replicating apparatus, namely, blueprint apparatus, photocopiers, scanners, printers, plotters; Data processing equipment and accessories, namely, bar code readers, barcode scanners, data processing apparatus, invoicing machines, mathematical instruments, optical character readers; Apparatus and instruments for accumulating and storing electricity, namely, battery pack (power bank), anode batteries, high tension batteries, batteries, battery jars, accumulator jars, battery boxes, accumulator boxes, battery chargers, chargers for electric batteries, Mobile-Laptop computer chargers, car charger, travel electric adapters; Peripherals adapted for use with computers, computer keyboards, computer peripheral devices, electronic pens [visual display units], magnetic tape units for computers, monitors [computer hardware], mouse [data processing equipment], mouse pads, wrist rests for use with computers; Connectors for mobile phones, computer tablets, television (TV) and computers; integrated circuits, resistors, capacitors, connectors; mobile phones and computer tablets accessories, namely, bluetooth dongle, connectors for electronic apparatus all included in class 9

[210] **商標申請編號:** 303149226

Application No.:

[540] **商標**: Mark:

& K-GLEN

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 ULTRA NUTRACEUTICALS (AUSTRALIA) PTY. LTD.

Suite 102, 203-205 Blackburn Road , Mount Waverley, Vic 3149,

Applicant's Name, Address:Australia[740/7]註冊申請人的送達地址:蔡素芳

公報編號 Journal No.: 632 公布日期 Publication Date: 15-05-2015

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

50] Applicant's Address for 香港

 Service:
 灣仔駱克道 315-321 號

駱基中心 23 樓 C座

[571] **商標描述:** 不適用

Mark Description:

[511] **類別編號:** 5, 29, 30, 32, 33

Class No.:

[442] **公布獲接納註冊申請日** 30-01-2015

期:

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 33 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class (es) 33 to read as follows: 類別 Class 33

含酒精的飲料(啤酒除外),薄荷酒,果酒(含酒精),開胃酒,蘋果酒,雞尾酒,葡萄酒,利口酒,蜂蜜酒,櫻桃酒,烈酒(飲料),白蘭地,清酒(日本米酒),威士忌,酒精飲料原汁,含水果酒精飲料,米酒,預先混合的酒精飲料(以啤酒為主的除外),汽酒,青稞酒,黃酒,料酒,食用酒精,燒酒;如上述商品以威士忌及威士忌為基底則只限於以於蘇格蘭生產的威士忌及以於蘇格蘭生產的威士忌為基底的飲料。